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Hallituksen kokous 07/2024

Aika: 19.02.2024, klo 14.15

Paikka: A142, Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander

Alli Kolho

Erik Oksanen (saapui kohdassa 6.)

Kalle Keinonen

Matvei Telov (saapui kohdassa 6.)

Niklas Koskela

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 14.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Niklas ja Sara Sofia.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Lisättiin kohta “10.1. Hyvä opettaja -tunnustuspalkinto”, muutettiin kohdan 10.2. nimeksi

“Muut esille tulevat asiat” (alkuperäinen “Ajankohtaiset asiat”), ja siirrettiin seuraavia

kohtia vastaavasti.

Hyväksyttiin esityslista muutoksin kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Kerttu ilmoitti, että evääksi on erinäisiä mökkiviikonlopun brunssijämiä sekä

pullopanttirahoilla Perniön S-marketista ostettuja tuoremehuja.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:



Aino: Ystävänpäiväsitsit meni oikein hyvin! Pieni kriisi alkupalamäärän kanssa, mutta

loppuhetken säädöillä tämäkin pelastettiin. Torstaina heräsi vain käyttismiittiin ja nukkui

taas sen jälkeen. Eilen silliksellä duunissa, ja sekinmeni oikein hyvin - kivan chilli. Vähän

ikävää vain, että mökkireissu jäi tämän takia lyhyeksi.

Matvei saapui kokoukseen ajassa 14.22.

Vilppu: Ihan jees. Eilen sai ensimmäisen kesätyöhakemuksen lähetettyä. Huomenna

taloustieteen tentti, johon ei ole aloittanutkaan lukemista, mutta eläämantralla “Tentit voi

aina uusia, hyviä keissejä ei”. Torstaina lähtö Junkkarin kaatoon jonnekin päinmaailmaa.

Alli:Nukkui viime yönä ensimmäistä kertaa 1,5 viikkoon suositellunmäärän unta. Vei

pyörän huoltoon tänään ja hämmentyi, että pystyikin pyöräilemään. Kevätvibat ja hyvä

päivä siis.

Erik saapui kokoukseen ajassa 14.25.

Sara Sofia:Oli kivamökkiviikonloppu, sieltä suoraan illaksi sitseille mutta oli sielläkin

kivaa! Hämmentäviä kulttuurikokemuksia, kun cocktail-sitseillä oli pahvilautaset ja

viinikaatoja oli vain yksi. Tänään kyllä litku-miitti klo 10 vähän väsytti, mutta sen jälkeiset

päikkärit pelastivat päivän. Suosittelee siis mökkiviikonlopun jälkeisiä sitsejä kaikille.

Kielsi aikovansa käydä kaikilla AS:n sitseillä.

Matvei:Aika hektinen viikonloppu, perjantai todella intensiivistä paniikkikoodaamista

ennenmökille lähtöä, lauantai-iltana vähän ikävä fomo ajaa kotiin kun chattiin alkoi tulla

sitsibiisien sanoja. Eilinenmeni sillispaljun kanssa säätöön, kunmm. paljukärryssä ei vilkut

toimineet.

Niklas:Oli kiva viikonloppu, ja synninpäästökin saatu. Ihanaa, kun on rauhallisempi viikko

tiedossa. Eilisillan vesipallomatsikin jyrättiin.

Erik: Pelasi viikonloppuna ensimmäistä kertaa vettä vai viinaa. Viime yönä hyvät unet.

Tämä viikko ei kyllä tunnu chillimmältä, vaikka kaikki muut niin väittävätkin.

Markus:Hyvää kuuluu, viikonloppu oli hauska. Innolla odottaa kevyempää viikkoa, ja

toisaalta myös kertyneiden hommien purkua.

Kerttu:Oikein kiva viikonloppu takana!Mökiltä ja jämistä inspiroituneena laittoi eilen

illalla sienirisottoa, josta tuli ehkä parasta ruokaamitä on koskaan itse laittanut (vaikkakin

myönsi, että konseptina klo 19.15 syöty “lounas” saattoi vaikuttaa kokemukseen)

Luettiin poissaolevien kuulumiset:

Kalle: Kuuluu hyvää ja ihanaa ku on tulossa pitkästä aikaa chilli viikko! Tulin kyl kipeeks
viikonlopun jäljiltä, mutta hyvä ajoitus tälle ku voi kerranki levätä kunnolla.
Valentin: [ei kuulumisia]

Sara Sofia kysyi, miksi Niklas on ollut kaikissa esityslistoissa ennenMatveita aakkosissa.

Sihteeri myönsi haasteensa aakkosjärjestyksen osaamisessa, ja kiitti huomiosta tässä

kohtaa, kun kokouksia on kuitenkin vielä noin 30 jäljellä.



7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Erik Oksanen Jätesäkkejä Laskiaisriehaan 13.2. 3,75 € Hyväksytty

Kerttu Peura Kermavaahtoa Laskiaisriehaan 13.2. 6,87 € Hyväksytty

Niklas Koskela Fuusio edustuspaikka 16.3. 75,00 € Hyväksytty

Anni Kekäläinen
Man@ger vuosijuhlaedustus, 75% lipun
hinnasta 75€ = 56,25€ 56,25 € Hyväksytty

Vilppu Viinikainen Laskiaisriehan tarjoilut ja parkkeeraus 90,66 € Hyväksytty

Kimi Toivonen Fyssan vujut, 16.3.2024, edustuspaikka 75,00 € Hyväksytty

Kerttu Peura
Kuumahionnan 8.3. edustuspaikka, 75%
80,5 eurosta eli 60,38e 60,38 € Hyväksytty

Kerttu Peura
Hallituksen mökkiviikonlopun ruoat
hallituksen virkistysbudjetista 204,12 € Hyväksytty

Vilppu Viinikainen
1kpl killan edustuspaikka Kuumahionta
LXXIX 60,38 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Merkillinen.fi Club X -haalarimerkit 282,97 € Hyväksytty

S-Business Oy Namubufferi 420,87 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin ulkojäseniksi Lilja Eriksson jaMarkus Hokkanen.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei hakemuksia. Keskusteltiin tiedotuksesta ja päätettiin edistää vielä

QR-koodin tulostamista Olkkarille.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia hakemuksia.



8.4. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin ESTIEM-tuista. ESTIEM-vastaavalta on tullut kyselyä laitokselta

saatavien ESTIEM-tukien epätasaisuudesta Athenen ja Prodekon välillä, sillä

prodekolaiset saavat merkittävästi enemmänmatkatukia, vaikka ESTIEMin

sisällä järjestöt ovat samalla tasolla. Päätettiin selvittää asiaa vielä

laitossopimusten yhteydessä ja Prodekon kanssa.

Keskusteltiin myös vaalikokouksessa saaduista ponsista ja jaettiin niiden osalta

valmisteluvastuut. Lisäksi ihailtiin malliksi Elias Pitkäsen vuoden 2023

vaalikokoukseen valmistelema video ponnesta “varapuheenjohtaja painaa

kakkosta”.

Sovittiin lisäksi hallituksen budjettiriihen ajankohdaksi keskiviikko 28.2. klo

11-14.

9. Viestintä
9.1. Somekanavat

Keskusteltiin Athenen epäaktiivisemmista somekanavoista. Twitter-tilin

poistamista tutkitaan niin, että postaukset otettaisiin arkistoon talteen.

Myös LinkedInin aktivoinnista keskusteltiin.

9.2. Viestinnän toimivuus
Niklas esitteli ideansa tehdä tutkimusta viestinnän tavoitettavuudesta.

Pohdittiin tämän tutkimuksen haasteita tavoitettavuudessa, mutta todettiin

sen olevanmahdollinen projekti, jos vain intoa ja energiaa sattuu löytymään.

9.3. Muut esille tulevat asiat
-

Siirryttiin tauolle ajassa 15.08.

Palattiin tauolta ajassa 15.14.

10. Opintoasiat
10.1. Hyvä opettaja -tunnustuspalkinto

Alli esitteli saapuneet ehdotukset, joita oli tullut yhteensä yhdeksän kappaletta,

kahdeksalle eri henkilölle. Valittiin ehdotusten perusteella killan ehdotukseksi

teknillisen psykologian professori RobinWelsch.

10.2. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi seuraavat kuulumiset:

● Sivuainemessuille puhujien rekrytointi on käynnissä; tällä hetkellä

listoilla viisi puhujaa. Lisäsuolattavia saa vielä ilmoittaa. Tiedotus ja

ilmoittautuminen ovat tulossa periodin alussa.

● Alli on kontaktoinut Vili Lehdonvirtaa kiinnostuksesta proffakahveihin,



ja muitakin proffakahvivisioita on tuloillaan, kunhan järjestelyaikaa

löytyy.

11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

Ei erityisiä kuulumisia.

12. Yhteisö
12.1. Toimarikuulumiset

Käsiteltiin toimarikuulumiset seuraavasti:

● A25-toimikunta: Kivasti viime vuoden suunnitelmat ovat alkaneet

realisoitua. Vähän juvuviikko jännittää, mutta hyvä draivi päällä.

● Häirintäyhdyshenkilöt: Ihanmukavasti vuosi lähtenyt käyntiin. Pari

viime vuoden tekijöistä jättää hommat, joten häryjä tällä hetkellä 3kpl.

● Yhdenvertaisuusvastaava: [ei vielä vastausta]
● Tapahtumahäirintäyhdyshenkilökoordinaattori:On tapaamassa

piakkoin häryjen kanssa tapahtumahärytoiminnan käynnistämisestä

kunnolla.

● Ympäristövastaavat: Ihan hyvinmenee, aika paljonmuitakin hommia

pöydällä kyllä näiden lisäksi.

● Ulkosuhdetiimi:Hommatmennyt kivasti. Vilpulla aktiivinen yritys

delegoida hommia hyvin, ja vastuita on jaettu jo mm.

viherhaalarisitseistä jaMan@ger-excusta.

● ESTIEM-responsible: Superhyvin alkanut vuosi! Sopivan loweffort
toimarihomma, jota on voinut hoitaa työn ohessa.

● Hyvinvointigurut: Ensimmäinen phuksien hyvinvointisessio takana,

loppujen osalta hommat vähän avoinna.

● Hercules & Xena:Kovin iloisia siitä, että heiltä kysyttiin kuulumisia sen

sijaan, että itse tarvitsee. Hyvämeno.

● Gameboys:Ovat iloisia Switchin saapumisesta, ja

tapahtumasuunnitelmiamyös tekeillä

● Phabuneuvosto:Aika paljon kaikenlaisia muita hommiamonilla

lautasilla, mutta jotakin pientä koettavat saada aikaan

● Vesipedot: Sauna-avanto case suunnitteilla, Ilmomasiina-tunnarit nyt

saatu ja homma rullaa.

● Retkitoimikunta:Hyvämeininki. Ensimmäinen tapahtuma oli hieman

vähäosallistujainen, mutta Gigakesäretken julkistuksesta iso hype

● Yrityssuhdetoimikunta:Hyvämeno ja odotukset kiltahommista ovat

täyttyneet ja jopa ylittyneet! Kallelle kehuja hyvästä tiiminvedosta

● TEK-kiltayhdyshenkilö: Ensimmäinen TEK-kiltayhdyshenkilöiden

kokous käsillä, muuta ei toistaiseksi ole ollut. Mukavan paineeton

homma.

Seuraavassa kokouksessa vuorossa ryhmän 2 eli Ainon, Allin, Kertun,Matvein,

Niklaksen ja Sara Sofian toimarit sekä tästä kokouksesta poisjääneet.



12.2. Tulevat vuosijuhlaedustukset
Päätettiin vuosijuhlaedustukset seuraavasti:

● Keskisuomalainen osakunta 9.3. // ei mennä budjettisyistä

12.3. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi seuraavat kuulumiset:

● Pikkulaskiaisenmaksutiedot on lähetetty ja bussissa on enää neljä

ylijäänyttä paikkaamyytävänä.

● Torstai-iltanaMan@ger- ja Indecs-phukseja tulossa Otaniemeen

käymään.

Palattiin kohdasta 16.2.

Vilppu esitteli MetroCrawlin tilanteen, ja keskusteltiin aiheesta. Tapahtuma

osuisi ehkä kuitenkin juhlavuosiviikolle, mutta Athenen kiintiö on sen verran

pieni, ettei tämän pitäisi häiritä liikaa.

Siirryttiin kohtaan 16.3.

13. Tapahtumat
13.1. Kaverisitsit 6.3.

Merkittiin tiedoksi, että suunnittelu on aloitettu, astiat tilattu ja jatkobändiä

koordinoitu. PikkuIE:ssä on hieman työvoimavajausta, mutta täydennystä

saataneen.

13.2. Viherhaalarisitsit 24.5.
Keskusteltiin yhteistyötahoista, joihin halutaan ottaa yhteyttä. Ainejärjestöjen

määräksi tavoitellaan noin neljää-viittä. Työnjaossa aiotaan pitää langat

tarjoilujen osalta omissa käsissä, mutta toivotaan että yhteistyöjärjestöistä

saataisiin muuta työvoimaa.

13.3. Muut esille tulevat asiat
-

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. SCI-kippareiden suunnittelupalaveri

Merkittiin tiedoksi, että palaveri on tapahtumassa 28.2. ja esityslistalla jo

orientaatioviikon suunnittelu, jännää!

14.2. Muut esille tulevat asiat
-

15. MKV-asiat
15.1. Ajankohtaiset asiat

Ei kuulumisia Valentinilta.



16. Muu toiminta
16.1. Lehtitilaus Olkkarille

Keskusteltiin kiinnostuksesta uuteen lehtitilaukseenOlkkarille. Kerttu vie asian

eteenpäin OTMK:lle.

16.2. Sakkojen päivitys
Annettiin sakkoja seuraavasti:

● Erikille myöhästymisestä ja toimarikuulumisten puuttumisesta

yhteensä kolme (3) sakkoa, sekämyöhästyneestä doodlauksesta yksi (1)

performanssisakko.

● Markukselle pöytäkirjantarkastuksenmyöhästymisestä tähän

mennessä kolme (3) sakkoa.

Palattiin kohtaan 12.3.

16.3. Pöytäkirjojen tarkastukset

Siirryttiin kohdasta 12.3.

Pian taas mallillaan.

17. Muut esille tulevat asiat
Sovittiin IV-periodin vakiokokousajaksi torstai kello 10.15-12.

Kerttu ilmoitti, että hallitushärpäkkeen suunnittelua on tarjolla halukkaille huomenna

tiistaina kello 15-16.

Sovittiin helmikuun hengailuvastuuMarkukselle - luvassa eeppinen räppiworkshop.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 29.02. kello 10.15. Eväsvuorossa Valentin.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 16.07.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Niklas Koskela Sara Sofia Koivisto

Puheenjohtaja ja sihteeri:



________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


